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وفق  مقاساته  بجميع  الدكت  أعمال  وتركيب  وتوريد  أنواعه  بجميع  التكييف  وصيانة  وتركيب  بتوريد   متخصصة  شركة  "هدف" 
المواصفات المطلوبة وعمل المخططات الهندسية اللازمة للمشاريع ، أسست بناءً على "هدف" وهو أن تصبح الشركة الرائدة 
في مجال أعمال التكييف في الجودة والسرعة في الإنجاز، في "هدف"نسعى إلى بناء الثقة عن طريق الإنجاز والدقّة والاحترافية في 
الهندسي  المخطط  وفق  وتنفيذها  المشاريع  سلامة  من  للتأكد  الأعمال  تنفيذ  بعد  فورية  ضمانات  إعطاء  خلال  من  التنفيذ، 

المرسوم للمشروع.

كما نسعى دائمًا إلى أن نصل إلى المستوى المثالي من العمل في تركيب وصيانة  أجهزة التكييف وتنفيذ أعمال الدكت، وذلك 
بمتابعة آخر التطوّرات وأحدث التقنيات والالتزام بأعلى مقاييس الجودة العالمية، وتطوير مهارات العاملين لدينا ، والعمل على 
رفع كفاءاتهم باستمرار، من خلال تكثيف البرامج والدورات التدريبية التي تسهم في مواكبة التطورات الحديثة في مجال التكييف 

للخروج بشكل مناسب يحمل اسم هدف وينافس بكل ثقه .
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عن الشركة



 “Haddaf” is a company specializing in the supply, installation and maintenance of all types of air conditioning, the 
supply and installation of works of all sizes of shops to the required specifications and the production of engineering 
plans necessary for projects,founded with the "goal" of becoming the leading AC company in quality and speed of 
delivery, in the "objective" we seek to build confidence through completion, accuracy and professionalism of execution, 
by giving immediate post-execution assurances to ensure that projects are sound and executed in accordance with the 
project's planned engineering plan.

We also strive to achieve an ideal level of work in the installation and maintenance of air conditioners and conduct of 
decoy work by following up on the latest developments and the latest technology and adhering to the highest standards 
of international quality, to improve the skills of our workers and to continuously improve their skills through intensive 
training programmes and courses that help them to keep pace with recent developments in the field of adaptation in 
order to produce a suitable product with a goal that will compete with confidence.
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About Us
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Vision - رؤيتنا
أن تكون هدف الأولى والرائدة في مجال التكييف من خلال تسخير 

كافة الجهود الممكنة ومتابعة التطورات في عالم التكييف 
ومواكبتها لتقديم خدماتنا بشكل مناسب يليق بعملائنا ويكسبنا 
رضاهم بالتميز في العمل والدقة في الإنجاز والسرعة في التنفيذ.

Being the first to lead in the field of adaptation by 
harnessing all possible efforts and following developments 
in the world of adaptation, this enables us to deliver our 
services in an appropriate manner that is worthy of our 
clients and that enables us to be rewarded with excellence 
in work, accuracy in delivery, and speed of execution.

Mission - رسالتنا
توريد وتركيب وصيانة أنظمة التكييف والتهوية وصناعة وتصميم 

مجاري الهواء وفقاً للمواصفات والمقاييس العالمية.

Supply, installation and maintenance of air conditioning and 
ventilation systems and manufacture and design of air 
ducts in accordance with international specifications and 
standards.
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Values - قيمنا
الإلتزام بتطبيق معايير الجودة والمواصفات الفنية بشكل دقيق ، و تقديم أسعار تتناسب تبنى على أساس القيمة 
والاحتياج الفعلي للمشروع دون زيادة أعباء وتكاليف إضافية للعملاء ، والمصداقية في التعامل مع العملاء وتقدير 
أوقاتهم الثمينة من خلال الالتزام بالجدول الزمني المتفق عليه وفق العقد المبرم ، لأن عملائنا هم أساس نجاحنا 

وضمان استمراريتنا.

Commit to rigorous application of quality standards and technical specifications, and provide proportionate 
prices based on actual project value and need without adding additional burdens and costs to customers, 
being credible and valuing customers' valuable time by keeping to the contract schedule, because our 
customers are the key to our success and to ensuring our continuity.



الأهداف
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- المواكبة والتطوير وإدخال مفاهيم جديدة لمجال تركيب وصيانة وتشغيل أجهزة التكييف تتزامن مع أحدث التقنيات
  وتتطابق مع المقاييس المعتمدة دوليًا.

- تقديم خدمات تتميز بالإتقان والاحترافية عبر فريق مؤهل وخبير يضم نخبة من الكفاءات، والعمل وفق منهجيات
   قائمة على الخبرة والمعرفة العلمية.

- تسعير الخدمات حسب القيمة المناسبة دون تحميل العميل أعباء مالية إضافية، والالتزام بالشفافية والمصداقية
  في كل المعاملات.

 
- الإلتزام بالجدول الزمني المتفق عليه أثناء تنفيذ المشروع وفق الجدول الزمني المتفق عليه في العقد المبرم

  بين الطرفين.

- التحلي بالأخلاق الفاضلة والتعاملات السمحة وفق ما يمليه علينا ديننا الحنيف وحل أي مشكلة تطرأ  ودياً من خلال
  تقديم العمل المرضي للعميل .
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Goals
- To keep abreast of, develop and introduce new concepts in the area of installation, maintenance and 
  operation of air conditioners that are compatible with the latest technology and conform to 
  internationally approved standards.

- Delivery of skilled and professional services through a qualified and expert team of selected 
  competencies, working in accordance with methodologies based on experience and scientific knowledge.

- Pricing services on an appropriate value without additional financial burden to the customer, and 
  committing to transparency and credibility in all transactions.

- Keep to the schedule agreed upon during the implementation of the project according to the schedule 
  agreed in the contract between the parties.

- Demonstrate good morals and tolerant dealings according to the dictates of our true religion, and 
  resolve amicably any problem that arises by offering the client satisfaction.
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لماذا هدف؟
Why Haddaf for air conditioning works?

ما يميز هدف هي القدرة والكفاءة اللازمة لتركيب وصيانة 
وتشغيل جميع أنواع أجهزة التكييف وأعمال التهوية وإنتاج 

الدراسات والتقارير، وذلك وفق خطة زمنية محددة وجدول مُعد 
مسبقًا، ايماناً منا بأهمية الوقت والالتزام به.

إننا نسخر كل امكانياتنا لإرضاء عملائنا ولدينا خبرة واسعة في 
أنواع أجهزة التكييف وملائمتها لاحتياج كل عميل، والخبرة 

الفائقة للتشغيل والتركيب حسب الحالة الخاصة للمنشأة 
ومقدار ما تتطلبه من جهد، نسعى دائماً أن تكون هدف الرائدة 

والمميزة في مجال التكييف.

The main feature of Haddaf company is the capacity and 
efficiency required to install, maintain and operate all types 
of air conditioners, ventilation work and produce studies 
and reports, in accordance with a defined time plan and a 
predetermined schedule, because we believe in the 
importance of time and commitment to it.

We harness our potential to satisfy our customers and have 
extensive experience in the types of air conditioning that fit 
each customer's needs, excellent operating and installation 
experience depending on the particular condition of the 
facility and the amount of effort it requires, we always 
strive to be the leading and outstanding air conditioner



:Consider aspects of - نراعي جوانب

- النزاهة في استلام الطلب وإنجازه، سواء على سبيل الجودة أو التسعير، 
إذ نقدم أسعار منافسة بالنسبة لمستوى الجودة التي نقدمها.

- الشفافية في كل ما يخص مراحل العمل، وذلك من خلال وضع الوقت 
والجدول الزمني والعمل على إطلاع العميل على كل المستجدات.

أجهزة  وصيانة  تركيب  مستقبل  إلى  النفاذ  أجل  من  والتطوير  الابتكار   -
التكييف ، وملاحقة أحدث التقنيات والطرق الخاصة بالمجال.

- Integrity in receiving and delivering the order, both in terms of 
quality and pricing, as we offer prices that are competitive with the 
level of quality that we offer.

- Transparency in the work process, setting time and schedule, and 
keeping the customer informed.

- Innovation and development for the future installation and 
maintenance of air conditioners, keeping pace with the latest 
technology and methods of the industry.
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Our Services - خدماتنا
- رســم المخططــات الهندسيـــة للمشروع وحساب طاقة التكييـــف المناسبــة للمكــان المغلــق 
   وفق حاجته ومراعاة التفاصيل الأخرى غير المساحة التي قد تتسبب في ضعف التبريد الداخلي

- تـــوريد وتركيب جميـــع أنـــواع أجهـــزة التكييـــف المركـــزي حيث أن هــدف مـــوزع معتمــد لمعظــم 
Carrierو  LGو فـــوجي ومــــانـــدو و GREE الشــــركات المــــوجودة فـــي الســـــــــــوق المحلـــي مثــــــل   

- تصميــــم وتنفيذ جميع أعمـــال التكييف المركزي وتقديم خدمة الإشراف الهندسي على التركيب

- تصميـــــم وتركيــــــب وحــــــدات التكييـــــف المركــــــزي المنفصلــــــة "الـــــدكت" والمدمجــــة "البــــاكدج"

- تصميم وتأسيــــس المــــــجاري الهوائــــــية الخاصــــة بالتكييـــــف المركـــــزي للمنشـــــــآت التجاريـــــة

- تصميـــم وتصنيـــــع وتركيـــــب ألـــــواح الــــــدكت لأغـــــراض التكييــــف المــــركزي أو الخاصـــة بالعـزل

- Draw project engineering diagrams and calculate the appropriate AC capacity for an 
  enclosed space as needed and consider details other than space that would cause poor 
  internal cooling
- Supply and install all types of central air conditioners as an approved distributor target for 
  most companies in the local market such as GREE, Fuji, Carrier, Mando, LG and Carrier
- Design and implement all central air conditioning work and provide engineering 
  supervision of installation
- Design and installation of separate central air conditioning units (" decks "and integrated" 
  bakages"
- Design and installation of central air-conditioning airways for commercial establishments.
- Design, manufacture and installation of ditch panels for central or insulation purposes.

التكييف
 المركزي

Central air
conditioning
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أعمال
الدكت

Duct
Works

تصنيع وتوريد وتركيب شبكة مجاري الهواء المعزولة المصنوعة من الصاج المجلفن 
والمساليب وسماكات  للعلب  التقفيل  وأعمال  المجلفن  الصاج  ألواح  تكون  أن  على 
الزجاجي  الصوف  من  العازل  يكون  أن  على   (SMACNA) للمواصفات  مطابقة  الصاج 
شامل التحاميل والتعاليق وكل ما يلزم لإنهاء الأعمال طبقا لأصول الصناعة وتركيب 

وصلة توزيع الهواء الواصلة بين مجاري الهواء وصناديق توزيع الهواء (فليكسبل)

Manufacture, supply and installation of SMACNA insulated air sewers with 
Galvanized Saw Sheets, Packet Grounding, Mapping and Saw Throat (Glass 
Wool) insulation with all necessary loading, suspension and everything 
necessary for completion according to industry assets and installation of air 
distribution connection between airways and air distribution boxes.
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وهي من أهم مراحل تركيب التكييف ولدينا طاقم متخصص في أعمال تمديد النحاس 
النحاس الأمريكي والكوري حسب الاتفاق مع العميل والتأكد  أنواع  يتم تمديد جميع 
من سلامة جميع أعمال النحاس وعدم وجود تسريب فيها من خلال اختبار ذلك عن 

طريق النيتروجين والتأكد من سلامتها للمحافظة على الفريون لعمل أفضل.

All types of American and Korean copper are extended according to the 
customer's agreement, ensuring that all copper work is safe and unlocking by 
testing it with nitrogen and making sure it is safe to keep freon working better.

تمديدات
النحاس

Copper
extensions



العزل
Insulation

تركيب العزل الداخلي والخارجي للدكت والتغليف بجميع الأنواع والأحجام 
والمقاسات

 Installation of internal and external insulation of ducts and  
.packaging of all types, sizes and sizes
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التهوية
Ventilation

وفق  مختلفة  وألوان  بأشكال  (الجريلات)  التهوية  فتحات  وتركيب  وتوريد  تصنيع 
المقاييس المطلوبة وتركيب منظومات فلاتر تنقية الهواء، والهدات ومراوح الشفط

Manufacture, supply and installation of vents (drains) of various shapes and 
colours to the required standards and installation of air purification filter 
systems, vacuum chills and fans
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التقارير والعقود
Reports and

contracts
عمل الدراسات وتقارير التسعير وعقود الصيانة

Work of studies, pricing reports, and 
maintenance contracts.

تركيب أجهزة التكييف
بجميع أنواعه

Installation of all types
of air conditioners

المخفي  والكونسلد  والدولابي  والكاست  السبلت  التكييف  أجهزة  وصيانة  تركيب 
VRF l VRV والمكيفات المركزية الضخمة والتكييف وفق نظام

Installation and maintenance of splits, cassettes, cupboards and hidden solds, 
large central air conditioners and VRF l VRV air-conditioning.
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عقود الصيانة
السنوية 

Annual maintenance
contracts

زيارة رسمية محددة وفق  الطارئة ووضع  الأعطال  عمل عقود سنوية لصيانة وإصلاح 
جدول زمني محدد متفق عليه بين الطرفين 

Establishment of annual contracts for the maintenance and repair of incidents 
and establishment of a specific official visit according to a specific timetable 
agreed upon between the parties.

١ year warranty

نقوم بضمان جميع الأعمال التي نقوم بها لمدة سنة من بدء المشروع أو المدة 
المتفق عليها حسب العقد 

We guarantee all the work we do for a period of years from project 
commencement or agreed duration by contract.



What makes us special? - ما الذي يميزنا؟
- عملنا يقوم على الثقة والنزاهة والاحترافية والابتكار، هذا المزيج هو ما يميزنا، إذ نحرص على تقديم منظومة خدمات متكاملة تغطي كافة 

الجوانب، تجمع بين عدة محددات تضمن حفظ الوقت والجهد وبأقل تكلفة كي لا نثقل كاهل العملاء.

Our work is based on trust, integrity, professionalism and innovation, which is the combination of a fully integrated service 
system that covers all aspects, combining limitations to save time and effort and at a lower cost so as not to overburden 
customers.
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ص.ب: 12837الرمز البريدي: 12798

0566873476 - 0504751935الرياض - حي المهدية - طريق السيل الكبير info@hadafac.com


